
                                    Október 2023
     1. október nám padol na nedeľu, mali sme po voľbách 
a naši motorkári usporiadali podujatie v areáli Kaňová 
s bohatou účasťou jazdcov z celého Slovenska. 

     Dni prinášajú neustále nové dianie a s tým spojené aj 
riešenie nových vecí. Absolvoval som stretnutie so zástupcami
rybárov a rozprávali sme o možných riešeniach parkovania pri 
vodnej nádrži. S viacerými občanmi som diskutoval hlavne 
o výrube a orezávaní drevín na obecných pozemkoch a prípra-
vu si vyžiadalo aj dvojdňové zasadnutie Združenia miest a obcí
Hornej Nitry. Tém je stále veľa a to čo štát vymýšľa s poplatka-
mi a triedením odpadov je už vážne cez čiaru. Samozrejme pri 
spoplatňovaní ich nápadov budú najhorší starostovia a primá-
tori, verte mi, že to sú práve tí, ktorí poplatky zvyšovať 
nechcú. Mal som stretnutie v Piešťanoch, kde sme rokovali 
o nájme za futbalové ihrisko, prístupovú cestu k plánovanej 
ČOV -ke ako aj o kolaudácii spornej novostavby v ochrannom 
pásme vodného toku. Podarilo sa nám zhodnúť sa aj na pro-
jekte chodníka okolo celej priehrady. Na pondelok 16.10. som 
zvolal zasadnutie poslancov obecného zastupiteľsva, na kto-
rom sme riešili hlavne novú bytovku a žiadosti od občanov. 
Veľkú pozornosť som venoval a stále venujem aj Spoločnému 
úradu v Novákoch, ktorého financovanie z nášho rozpočtu je 
stále zložitejšie a náročnejšie. Za 10 rokov náklady stúpli skoro
štvornásobne. S projektantmi som sa stretol na Podhorskej 
ulici, aby sme dohodli podmienky rozšírenia verejného 
osvetlenia ako aj cesty, ktorú máme v pláne budovať v roku 
2024. Bol nám schválený úver na bytový dom. Teším sa 
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z nových obyvateľov, ktorí si budú užívať nove bývanie 
v centre obce. S členmi kultúrnej komisie som sa stretol, aby 
sme sa porozprávali o najbližších podujatiach ako aj 
o Rudnianskom dni 2024. Na svoje posedenie ma pozvali aj 
seniori, ktorí sa stretli pri príležitosti mesiaca úcty k starším. 
Tam som mal možnosť odprezentovať viacero tém, ktoré sa 
priamo dotýkajú seniorov ako aj tému poplatkov a plánova-
ných projektov. Bol som tiež na stretnutí s projektantami 
kanalizácie, aby sme doplnili všetko podstatné. 

     Počasie nám vôbec nedovolilo venovať sa orezávaniu 
drevín ako aj vypíleniu ohrozujúcich stromov. Posledné dni v 
mesiaci sme sa venovali prípravám cintorínov na Sviatok 
všetkých svätých.
     

                                                                                       R.Š.


